
Zápis z jednání Akademického senátu TUL – 30.05.2000. 

Předseda  AS upozornil senátory na nutnost zlepšení disciplíny. Případná nepřítomnost 
členů senátu ohrožuje jeho usnášeníschopnost. 

Program: schválen  

přítomno: 8 senátorů zaměstnanců komory 

                 studenst. komora – 0 přítomných – bude jednat samostatně, dodá písemně zápis 

Ad1) Výroční zpráva TUL – senátoři se vyjadřovali k jednotlivým kapitolám : 

souhlas s kapitolami:                 č. 2 -  ano (ředitel) 

                                                     č. 3  - ano 

                                                     č. 4 – celoživotní vzdělání – rozdělit po fa. + přijímací říz. 
- ano 

tlak MŠMT – absolventi BC + ost. formy studia.  

 Nadace + nadační fond – č. 13.bod  -samostatná kapitola 

 -                                             č.14 kapitola -  závěr 

  

Zhodnotit stav výpočetní techniky po doplnění fakultami. 

bod 7: tabulka ?!! celkový počet prac. – výrazná nesrovnalost – personální odd. 
překontroluje údaje 

vývoj. řada – přepočet. počty - doporučuje se zvážit  vyjádření v grafu. 

kapitola č. 8: vyřadit část  „životopisy poradců“ + doplnit úvod ke kapitole  

U ankety doporučení vyjmout jednotlivé odpovědi, stačí sdělení, že výsledky dotazníků 
jsou nadále podněty pro řešení situací a problémů.. 

kapitola č.9  oprava – Ing. Skrbek 

              č.10 formální věc – FT: tabulka byla upravena  

kapitola č.11  KM– doplnit komentář k výstavbě a rekonstrukce menz 



kapitola č.12 přehled o hospodaření nebyl požadován, dáno navíc pro účelovost, 

kapitola č 13 bez připomínek 

kapitola č. 14 upravit odstavec č.1  

odst. č. 3 viz str. 58 

Hlasování:  

Zaměstnanecká komora jednomyslně schválila předložené znění Výroční zprávy TUL 
za rok 1999. 

  

Ad 2) Výroční zpráva o hospodaření 

kapitola 1 –  10 - ano 

Hlasování: 

Zaměstnanecká komora jednomyslně schválila předloženou Výroční zprávu o 
hospodaření za rok 1999. 

Ad 3 ) Jmenování doc. Pavlíka členem VR TUL, rektor přednesl návrh na jmenování 
prorektora pro rozvoj a výstavbu  na člena VR - od 1.6.2000.  

Zaměstnanecká komora jednomyslně schválila 

Současně byla rektorem podána informace  o žádosti člena VR Prof. Ing. arch. Rulera  o 
uvolnění ze zdravotních důvodů. Rektor žádosti profesora vyhoví . 

Ad 4)  Statut HF: před 3 měsíci byl materiál předán HF ke zpracování připomínek. 

vnitř. předpis č. 4 – pouze kosmetická úprava  

-          Senátoři HF sdělili předved. AS, že veškeré připomínky ze strany AS TUL a 
prorektora Golky byly do materiálů zapracovány a materiál byl schválen senátem HF..  

Hlasování:  

Zaměstnanecká komora  schválila předložené znění Statutu HF podmíněně s tím, že 
bude předsedovi AS předán zápis o projednání v AS HF. 

Ad  5) Předložen návrh o rozšíření, resp. úpravu VMP : 



a)       příplatek za zastupování vedoucího zaměstnance a spoluzaměstnance: senátoři své 
návrhy a připomínky zašlou tajemnici AS TUL 

b)    úprava tabulky v souladu s nařízením vlády o minimální mzdě a minimálních tarifech 
– zákonem stanoveno, pouze formální úprava tabulky pro MŠMT – zaměstnanecká komora 
vyjádřila souhlas, tabulky budou po úpravě rozeslány elektronicky 

Ad 5) Různé: 

1.        pozvánka: 1.6. setkání v E 9: 12,45 – 14 hod. - ministerský předseda ČR p. Zeman 

2.        Člen AS pro jmenování dekretů – Doc. Kopal 

3.        informace o možnosti VŠ rozšířit počty studentů  

a)       bez podpory státu – nadnormativ  student. – vytvořit finanční podmínky 

b)       VŠ nejsou strukturálně připraveny  

c)       nutnost zaměřit se na jiné VŠ. 

4.        Statut HP schválen všemi hlasy – projednání v AS bylo ze strany předsedkyně AS HF 
potvrzeno 

5.        Rektor:  

a)       byly vzneseny dotazy na vyšetřování defraudace na KM – senátoři ze studentské 
komory zmínili údajnou neochotu ke spolupráci s vyšetřovateli ze strany vedení 
univerzity, podle sdělení rektora se tato informace nezakládá na pravdě, byla ověřena u 
ředitele ČP Lbc za přítomnosti vyšetřovatele 

b)       z praxe vyplývá potřeba jednání senátorů s politiky na téma vysoké školství a jeho 
perspektivy 

V Liberci dne 30.05.2000                                                                                            
                doc. RNDr. Z. Kůs, CSc 

zapsala: Adamíčková                                                                                                           
předseda AS TUL 

 


